

spirit of our general legislation to say British subjects should be permitted to take out patents of inventions. He had no doubt but the time would soon come when it would be found that patent laws are for the benefit of the patentees and not for the benefit of the public at large.

Hon. Mr. Chapais moved, seconded by the **Hon. Mr. Kenny**, that the Bill be read a second time.—Which was carried.

Hon. Mr. Chapais moved, seconded by the **Hon. Mr. Campbell**, that the said Bill be referred to a Committee of the Whole House to-morrow.—Which was agreed to.

Hon. Mr. Simpson presented the first report from the Joint Committee of the House of Commons and the Senate on printing, recommending the reduction of the quorum to seven members, which being seconded by **Hon. Mr. Christie** was carried in the affirmative.

The House adjourned at 5 o'clock p.m.

de nos lois d'affirmer que les sujets britanniques auront le droit de détenir des brevets d'invention. On constatera certainement un jour que les lois régissant les brevets favorisent leurs détenteurs et non le public.

L'honorable M. Chapais, appuyé par **l'honorable M. Kenny**, propose que le Bill soit lu une seconde fois.—Adopté.

L'honorable M. Chapais, appuyé par **l'honorable M. Campbell**, propose que le Bill soit renvoyé demain à un comité général.—Adopté.

L'honorable M. Simpson présente le premier rapport du Comité conjoint de la Chambre des Communes et du Sénat des Impressions du Parlement qui recommande que le quorum soit réduit à sept membres. La recommandation, appuyée par **l'honorable M. Christie**, est adoptée.

Le Sénat s'ajourne à cinq heures de l'après-midi.